
 

 
Årsmöte den 3 augusti 2024 

 
 

Närvarande:  
 
Håkan Fredriksson 

 
Barbro Ericsson 
Pace Duckett 

Olle Nordlander Mats Hederos 
Lars Östberg 
Mats Abrhamsson                

Camilla Östberg Sjöö 

Yrsa Sturesdotter Lennart Ohlsson 
Björn Varnestig  Eva Ney 
Anders Englundh Ingvor Rubin 
Anne- Marie Ohlsson  Per Lang 
Bittan Friberg          Fia Göransson 
Kenneth Eriksson  Kay Svanerud 
BoSturePettersson           
Jan Söderberg 
Göran Landgren 
Elli Göransson 
Linda Varnestig 
Annhelen Hederos 
Ronnie Österberg 
 

Tomas Furrer 

 
1. Mötet öppnades av ordförande Håkan Fredriksson 
 
2. Håkan Fredriksson valdes till mötesordförande 
 
3. Olle Nordlander valdes till mötessekreterare 
 
4. Till justeringsmän att jämte ordförande justera protokollet valdes Bittan Friberg och 

Ann-Marie Ohlsson. 
 
5. Mötets utlysande har skett i vederbörlig ordning. 
 
6. Dagordningen fastställdes i enlighet med förslag. 
 
7. Ordförande Håkan Fredriksson föredrog verksamhetsberättelsen för det gångna året 

som godkändes. För vidare läsning hänvisas till hemsidan, 
www.sodrastavsuddabrygga.se.  



               
 
8. Revisor Lennart Ohlsson föredrog revisionsberättelsen vilken också godkändes. 
 
9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023/2024. 
 
10. Karl Hellström valdes till ordförande för det kommande verksamhetsåret. 
 
11. Lars Östberg omvaldes till kassör och Björn Varnestig valdes till sekreterare för det 

kommande verksamhetsåret. Till suppleanter omvaldes Göran Landgren och nyval 
av Niclas Ney. Mats Abrahamsson omvaldes som Bryggfogde och är fortsatt 
adjungerad i styrelsen.  

 
12. Lennart Ohlsson omvaldes som föreningens revisor och Ulrika Frick Lang som 

revisorssuppleant. 
 
13. Till valberedning omvaldes Per Lang och  nyval av Yrsa Sturesdotter.  
 
14. Årsmötet fastställde att medlemsavgiften till 300 kr för det kommande 

verksamhetsåret. 
 
15.       Genomgång av förslaget till att snygga upp vänthuset. En arbetsgrupp bildades med 

Camilla Östberg Sjöö som sammankallande, Key Svanerud och Ronnie Österberg. 
Styrelsen tillsammans med arbetsgruppen fattar beslut för lämplig lösning.      

 
16. Styrelsen har mandat att reparera gästbryggan på lämpligt sett. Styrelsen går ut med 

förfrågan till lämplig entreprenör. Ingen tidsplan finns fastställd gällande detta. 
Ansökan om stöd skall skickas in.  

 
17.       Förslag om att införskaffa handtag så att man lättare kan ta sig upp på trappan till 

vänthuset. Detta skall åtgärdas så snart som möjligt. 
             Avtackning av ordförande Håkan Fredriksson och sekreterare Olle Nordlander 

gjordes genom att de fick en present och fina applåder. Håkan och Olle tackade för 
sin tid i styrelsen.             

 
 18. Ordförande Håkan Fredriksson förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet: 
 
Olle Nordlander  Håkan Fredriksson 
Sekreterare   Ordförande 
 
Justeras: 
 
Bittan Friberg                           Ann-Marie Ohlsson 



    
 


